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INTERPELACJA 

Działkowcy przy Mickiewicza zgłosili, gałęzie drzew wrosły w przewody elektryczne. 

Prosili o przycięcie gałęzi wspomnianych drzew. 

Co zrobiono ? 

Wycięto drzewa – nie wrastają w przewody, powstała przestrzeń między ulicą Mickiewicza i 

ogrodami działkowymi. 

Spaliny samochodów szybciej docierają do ludzi na działkach – Mieszkańcy pytają dlaczego 

wycięto drzewa ? 

W dni upalne potrzebny jest cień dla chodzących w Sierpcu – ubywa go – dlaczego ? 
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